
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 8. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 815
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det var afdelingschef Line Skytte Hansen,
der, ifølge Udlændingestyrelsens notits af 31. marts 2016, den 10. februar
2016 telefonisk kontaktede en vicedirektør i Udlændingestyrelsen og anmode-
de styrelsen om ”straks at foranstalte, at indkvarteringsoperatørerne blev ori-
enteret om de nye retningslinjer og varslet om, at Udlændingestyrelsen ville
igangsætte en adskillelse af parrene”, og ikke den afdelingschef i Udlændin-
ge-, Integrations- og Boligministeriet, der havde asylindkvartering som an-
svarsområde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S), Johanne Schmidt-
Nielsen (EL), Josephine Fock (ALT), Sofie Carsten Nielsen (RV) og Holger K.
Nielsen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 21. juni 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Mattias.Tesfaye@ft.dk, Johan-
ne.Schmidt-Nielsen@ft.dk, Josephine.Fock@ft.dk, Sofie.Carsten.Niel-
sen@ft.dk, Holger.Nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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